
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 11. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 371
Vil ministeren set i lyset af, at over 4 mio. danskere har modtaget deres første vaccinestik
mod COVID-19 og kontakttallet er på 1, tage initiativ til, at landets biografer ikke skal
være underlagt arealkrav til 1. september 2021, når det f.eks. ikke gælder for restauranter
og stadions?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Birgitte Bergman (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Birgitte.Bergman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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